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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tárgyalt-e Magyarország Kormányának 
megbízásából annak tagja vagy megbízottja a Kínai Népköztársaság bármely 
kormányszervével, állami vagy magántulajdonban lévő pénzügyi szolgáltatójával 
Magyarországnak nyújtandó hitelezésről?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Jelen rendkívül nehéz gazdasági helyzetben természetesnek vehető minden kormány részéről, hogy
a pénzügyi stabilitás megőrzése és javítása érdekében különféle eszközökkel próbálja meg az adott
állam működését fenntartani. Magyarország elvileg stabil és szerencsés pozícióban vehetné fel a
harcot a legújabb gazdasági kihívásokkal szemben, hiszen az Európai Unió tagjaként számos forrás
állna rendelkezésre, hogy a pénzügyi stabilitást veszélyeztető külső és belső hatásokkal szemben
eredményesen tudjon védekezni.

Sajnálatos  módon  azonban  Magyarország  kormányának  politikája  az  elmúlt  évtizedben  olyan
módon torzult el, amely alapjaiban kérdőjelezi meg az Európai Unió értékeit, ennek következtében
az  uniós  döntéshozatal  abba  az  irányba  mozdult  el,  hogy  több  forrás  esetében  blokkolták
Magyarország számára nyújtandó kedvezményes és vissza nem térítendő támogatásokat. Az uniós
szervek által érzékelt súlyos demokráciadeficit mellett, a támogatások felfüggesztése részben annak
is  következménye,  hogy  a  korábban  folyósított  források  felhasználása,  illetve  felhasználásának
módja nem felelt meg a legalapvetőbb átláthatósági követelményeknek sem.

Sajnálatos módon a Miniszterelnök úr önkorrekció helyett kommunikációs eszközökkel igyekezett
az  uniós  elvárások  alól  kibújni,  és  többször  utalt  arra,  hogy  a  forráshiányt  más  módon,  más
szervezeteken keresztül igyekszik enyhíteni.

A tisztánlátás és a választópolgárok informálása érdekében az alábbi kérdésekkel fordulok a tisztelt
Miniszterelnök úrhoz:



 
1. Tárgyalt-e a magyar kormány vagy annak valamely tagja képviseletében bárki  a kínai  állam
képviselőjével az államadósságot növelő hitel felvételéről? Ha igen, mekkora összegű hitelről volt
szó, mi a hitelfelvétel célja, és hogyan haladnak a tárgyalások? Várható-e a hitel felvétele?
2. Tárgyalt-e a magyar kormány vagy annak valamely tagja képviseletében bárki a kínai pénzügyi
közvetítőrendszer valamely intézménye képviselőjével az államadósságot növelő hitel felvételéről?
Ha  igen,  mekkora  összegű  hitelről  volt  szó,  mi  a  hitelfelvétel  célja,  és  hogyan  haladnak  a
tárgyalások? Várható-e a hitel felvétele?
3. Tárgyalt-e a magyar állam többségi befolyása alatt álló gazdasági társaság képviseletében bárki a
kínai  állam képviselőjével  hitel  felvételéről?  Ha igen,  mekkora  összegű  hitelről  volt  szó,  mi  a
hitelfelvétel célja, és hogyan haladnak a tárgyalások? Várható-e a hitel felvétele?
4. Tárgyalt-e a magyar állam többségi befolyása alatt álló gazdasági társaság képviseletében bárki a
kínai pénzügyi közvetítőrendszer valamely intézménye képviselőjével hitel felvételéről? Ha igen,
mekkora  összegű  hitelről  volt  szó,  mi  a  hitelfelvétel  célja,  és  hogyan  haladnak  a  tárgyalások?
Várható-e a hitel felvétele?
5. Történt-e nem hivatalos megkeresés a magyar kormány, annak valamely tagja vagy a magyar
állam többségi befolyása alatt álló gazdasági társaság részéről a kínai állam felé annak érdekében,
hogy tárgyalások kezdődjenek hitel felvételéről? Ha igen, mekkora összegű hitelről van szó, mi
lenne a hitelfelvétel célja, és mikor várható a tárgyalások megkezdése?
6. Történt-e nem hivatalos megkeresés a magyar kormány, annak valamely tagja vagy a magyar
állam többségi befolyása alatt álló gazdasági társaság részéről a kínai pénzügyi közvetítőrendszer
valamely intézménye felé annak érdekében, hogy tárgyalások kezdődjenek hitel felvételéről? Ha
igen, mekkora összegű hitelről van szó, mi lenne a hitelfelvétel célja, és mikor várható a tárgyalások
megkezdése?
Várom mielőbbi válaszát!
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